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isschien dat niet alle mensen in 
Wijk aan Zee wisten wie Michiel 
Jansen was. Zijn stem en zijn 

humor zullen echter van de Zwaanstraat tot 
de Burgemeester Rothestraat bekend zijn. 

Michiel praatte met zijn karakteristieke 
stemgeluid op geheel eigen wijze de deel-
nemers van de Zeepkistenrace de helling af. 
Kinderen die voor het eerst meededen en 
een beetje zenuwachtig en bang waren wist 
hij op hun gemak te stellen. Deelnemers die 
een tikkeltje te zelfverzekerd waren liet hij 
een toontje lager zingen met opmerkingen 
als: “En met dit denk jij over de punaise te 
komen?” Een andere opmerking van 
Michiel over de kar die leerlingen met 
behulp van leraren op school hadden 
gebouwd: “Dat waren dan zeker geen 
techniekleraren!” Of bij een zeepkist die was 
uitgerust met een rookbom: ”We hebben 
hier een kar met een kokende motor!” 
Voordat de zeepkisten naar beneden gingen 
riep Michiel altijd luid en duidelijk:
”Hebben we groen licht?”

Op woensdag 14 mei heeft een enorme 
menigte op indrukwekkende wijze afscheid 
van Michiel genomen. Michiel werd met 
veel mooie en warme woorden en met zijn 
lievelingsmuziek uitgeleide gedaan. 
Naar boven, richting hemel ongetwijfeld. 
Daar is wat Michielse humor vast zeer 
welkom. Ja Michiel, je hebt groen licht!

Tekst: Jan Aardenburg.
Tekening: Annemarieke Bechtold.

Michiel kwam je tegen bij Sonnevanck, 
De Instuif, Camille, de kunstprojecten op 
het strand van Heemskerk, het filmhuis 
De Cirkel, de Zeepkistenrace en Beelden-
park Een Zee Van Staal. 
Niet bij vergaderingen, maar als er iets 
gedaan moest worden was hij er vaak. 
Hij kwam op de motor, zijn oude Puch, 
een electrische fiets of met de paarse 
Landrover. Hij gaf dia avonden bij Camille 
over zijn reizen, organiseerde openlucht-
bioscopen en exposeerde zijn foto’s bij 
KeK. Bij Michiel ging ‘t nooit over 
Michiel. Hij verrijkte het leven.

Jan Langedijk.

Michiel Jansen 
Koninklijk onderscheiden

Op maandag 5 mei 2025 werd Michiel 
Jansen door burgemeester Smit benoemd 
tot Lid in de Orde van Oranje-Nassau. 
De uitreiking vond plaats tijdens het 
Bevrijdingsfestival bij Westerhoutpark in 
Beverwijk. Michiel Jansen ontvangt de 
Koninklijke onderscheiding voor zijn inzet 
voor de kunst en cultuur in Beverwijk. 
Hij is een spil bij tal van culturele evene-
menten en projecten in de IJmond, zoals 
het Bevrijdingsfestival. Michiel Jansen 
ontplooide door de jaren heen de volgende 
vrijwillige activiteiten:

1992- heden: vrijwilliger bij het cultureel 
Café Camille te Beverwijk. Hij ondersteunt 
bij allerlei activiteiten i.h.k.v. kunst en 
cultuur, het Bevrijdingsfestival en andere 
evenementen.

1998-heden: medeoprichter van het Beel-
denpark Een Zee van Staal te Wijk aan Zee.
Hij begeleidde de kunstenaars die mee-
werkten aan het maken en plaatsen van 
de kunstwerken. Hij draagt zorg voor het 
onderhoud van het park en organiseert 
mede de activiteiten die daar plaatsvinden.

2023-heden: vrijwilliger bij de Mensenkerk 
te Beverwijk. Michiel fungeert als conciërge 
en zet zich in voor het multifunctionele 
karakter van het gebouw. Zo ondersteunt hij 
bij de exposities, lezingen, concerten en in-
loopdagen. Ook helpt hij bij het onderhoud.

In 2013 heeft Michiel Jansen de Dick 
Bestenbreurtrofee ontvangen van de 
Stichting Kunst & Cultuur Beverwijk

In memoriam - Michiel Jansen
1959 - 2025
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Pelgrim Colin heeft vertrouwen
dat het allemaal wel goed komt

orpsgenoot Colin Vlaar verliet Wijk 
aan Zee wandelend op 2 april. 
Hij vordert op zijn Camino 2025. 

We spraken Colin 45 dagen na zijn vertrek 
en met inmiddels zo’n 1200 kilometers achter 
zijn hielen. Halfweg. Mogelijk.

,,Wat leuk dat jullie weer contact opnemen. 
Ik heb op het verhaal in de laatste Jutter veel 
reacties gekregen.” Via Polar Steps houdt 
Colin een groepje mensen op de hoogte van 
zijn wandel-wel-en-wee. Het is smullen voor 
de lezers. Colin beschrijft dagelijks met oog 
voor detail én het algemene wat hij allemaal 
ziet, ruikt, voelt en hoort. En interpreteert 
dat allemaal, dan weer serieus en dan weer 
humoristisch. Prachtige foto’s en soms 
bewegend beeld vervolmaken het verslag, 
dat hij tussen het stappen door op zijn 
telefoon maakt.

De reis bevat tot nu toe alles wat normaal 
is tijdens zo’n giga-avontuur. Meevallers, 
tegenslag, warmte, kou, rust, onrust, gezel-
schap en eenzaamheid. Samenvattend stelt 
Colin onderweg vast: ,,Tijdens deze Camino 
kan ik wel vertrouwen dat het goed komt. 
Tot nu toe doet het dat elke keer. Het is 
mega bijzonder; hoe meer mogelijkheden er 
open liggen, hoe mooier de dingen lijken te 
zijn die er gebeuren.” Op deze dag werd 
Colin, die slecht Frans spreekt, behoorlijk in 
de watten gelegd. Dat gebeurde in Flogny-
La-Chapelle. Door steeds verschillende 
mensen werd hij begroet, kreeg hij een 
bloem, kreeg hij een slaapplek aangeboden, 

moest hij iets komen drinken en at hij een 
pizza met een Vlaamse mede-pelgrim. En in 
het onderkomen dat na een telefoontje met 
de gemeente vol leek, kon hij toch overnach-
ten. Het taalprobleem levert wat eten betreft 
ook verrassingen op: ,,Bij een bakker kocht 
ik een zak vol met van alles wat ik leuk 
vond om aan te wijzen en te proberen uit 
te spreken.” Colin besloot tijdens de reis tot 
nu toe extra en beter op het eten te letten: 
,,Tijdens het lopen heb ik vaak gewoon geen 
honger. Maar na een paar weken was ik al 
vijf kilo afgevallen en dat moet niet nog 
meer worden.”

De dorpsgenoot kreeg tot nu toe gezel-
schap van diverse vrienden en familieleden 
die soms een stuk meeliepen. Het afscheid 
valt hem dan soms wel zwaar. Maar uit zijn 
beschrijvingen valt ook op te maken dat hij 
van negatieve zaken automatisch de posi-
tieve kanten ziet. Zijn tas voelt bijvoorbeeld 
soms zwaar, maar hij noemt zichzelf met 
zijn tas toch ‘een goed team’. En zijn Spar-
taanse reiswijze levert hem, in vergelijking 
met ‘luxe collega’s’ de mooiere slingerpaden 
op. Zelfs het missén van Koningsdag in 
Nederland waardeert hij positief: ,,Jammer, 
niet met al mijn maten de hort op. Maar 
morgen zal ik me wel weer wat lekkerder 
voelen dan de meesten van hen.”

Volgende maand kijken hoe het verder 
gegaan is met pelgrim Colin.

Tekst: Ab Winkel/Foto: aangeleverd.
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Belangrijke informatie
Noodnummers
Politie Beverwijk: 0900-8844
Alarmnummer NOODGEVALLEN: 112
Ambulance en brandweer: 023-515 9500
Reddingsbrigade Wijk aan Zee: 374345
KNRM reddingstation Wijk aan Zee
Relweg 70 1949 Wijk aan Zee - 374412
Dierenambulance: 215454

Uitdeelpost apotheken:
Donker, Plantage en Velsen Noord
Iedere werkdag van 16.30-18.00 uur
bij Gezondheidscentrum De Moriaan

Gezondheid/ondersteuning
Huisarts: 375972 
Receptenlijn: 374007
Spoednummer huisarts: 375254
Fysiotherapie: 375976
info@fysiowijkaanzee.nl
Buurtzorg Wijk aan Zee: 06-2293 6056
Viva! Zorggroep: 088-9958 000
Zorgbegrip: 0251-826045

Milieuklachten
HVC inzameling (Reinunie): 0800-0700
Milieuklachten Omgevingsdienst IJmond: 
263863 - www.odijmond.nl
Milieuklachten Tatasteel 0800-0242 255
Omgevingsdient Noordzeekanaalgebied:
www.meldpuntoverlasttata.nl 
Geluidshinder vliegtuigen: 020-6015 555
of via internet: www.bezoekbas.nl -
www.geluids.net - www.vlieghinder.nl

Overige klachten
Klachten over woonomgeving: 
www.beverwijk.nl/fixi
Landelijk meldpunt ‘pin’veiligheid: 
030-2856555
Hooglanders: www.ekogron.nl/contact
Zwemwatertelefoon: 0800-9986 734

Diversen
Gemeente Beverwijk en Gebeids-
verbinder Beverwijk-West voor: 
Leefbaarheid, Sociale Samenhang en 
Bewonersparticipatie: 256256
SaWaZ: info.sawaz@gmail.com
Secretariaat Dorpsraad: 
secretariaat.dorpsraadwaz@gmail.com
www.dorpsraadwijkaanzee.nl
Spreekuur Sociaal team in de 
Huisartsenpost: elke 3e maandag van 
de maand 10:00-11:30. 
Tel. 0251-508050
info@sociaalteambeverwijk.nl

Juttertjes
Juttertjes mogen maximaal 25 woorden 
bevatten en zijn gratis, een vrijwillige 
bijdrage is welkom. Deze moeten schriftelijk 
of digitaal aangeleverd worden via

jutter@live.nl 
Juttertjes zijn niet bedoeld voor commerciële 
doelen of personeelsadvertenties.
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Wil, Piet en Afra, vrijwilliger voor het leven

ij de lintjesregen 2025 eind april zijn 
tijdens een feestelijke bijeenkomst met 
families en vrienden in het Kennemer 

Theater 10 lintjes uitgereikt, waarvan drie 
aan Wijk aan Zeeërs. Wil Hartog en Piet en 
Afra Fennema ontvingen van burgemeester
Martijn Smit alle drie een Koninklijke 
onderscheiding te weten, Lid in de Orde 
van Oranje-Nassau. En alle drie waren ze 
compleet verrast door de actie. “Ik had het 
pas door toen mijn dochter zei, we zitten 
allemaal in het complot.”

Wil Hartog
Wil Hartog is bijna 60 jaar lang hét gezicht 
van de handbal in ons dorp. Zij is ook 
oprichtster van de handbalvereniging die 
later opging in SV Wijk aan Zee en zette 
zich ook met veel enthousiasme in als 
gastvrouw en kantinemedewerkster en nu 
nog steeds als supporter van met name 
jeugdspelers. In 2020 introduceerde zij het 
OldStars Walking Handbal bij SV Wijk aan 
Zee. Daar ontstond een damesteam in de 
leeftijdscategorie 55+, waarvoor zijzelf de 
trainingen verzorgde. Ook heeft zij meerde-
re teams als coach begeleid en tot kampioen 
gemaakt, met als hoogtepunt het nationale 
juniorenkampioenschap in de jaren ’70.

Piet Fennema
Piet Fennema is al vanaf 1979 actief bij de 
SV Wijk aan Zee. Wat begon als vrijwillige 
inzet naast zijn betaalde baan, is uitgegroeid 

tot tientallen jaren actieve betrokkenheid bij 
zowel de voetbal- als de handbaltak van de 
vereniging. Hij trainde, coachte, werkte mee 
aan de bouw van de kantine, het dak van de 
tribune en zette zich daarnaast ook in bij 
dorpshuis de Moriaan en stond maanden 
te lassen aan de totstandkoming van Een 
Zee van Staal. Wat niet vermeld staat in de 
officiële lijst van Piet’s verdiensten is dat 
hij ook nog op allerlei mogelijke manieren 
steun en toeverlaat is voor de bekende Wijk 
aan Zeese ‘tante Loes’. die Piet veelzeggend 
‘mijn alles’ noemt.

Afra Fennema
Afra Fennema-van Zijl is al bijna vijftig jaar 
een vertrouwd en geliefd gezicht in Wijk 
aan Zee. In 1976 begon zij als vrijwilliger bij 
Dorpshuis De Moriaan als “helpende hand”. 
Na vele jaren actief te zijn geweest als 
vrijwilliger, kreeg zij een vaste betaalde 
functie, maar het vrijwilligerswerk hield 
nooit op. Tien jaar geleden startte zij samen 
met de beheerder van De Moriaan een 
inmiddels zeer geliefde traditie: Afra’s 
Senioren Maaltijd. Elke derde dinsdag 
van de maand genieten senioren voor een 
kleine bijdrage van een driegangenmenu. 
Een week van tevoren brengt Afra, samen 
met haar man Piet Fennema, de menu-
kaartjes rond bij de senioren. Dankzij haar 
vrijwillige inzet blijven de kosten laag en is 
de opkomst altijd groot. Voor veel ouderen 
is het een uitje waar ze echt naar uitkijken. 

Ook gaf Afra met veel plezier zwemles bij 
de Wijk aan Zeeër Reddingsbrigade, maakte 
zij zeven jaar lang deel uit van het bestuur 
van de reddingsbrigade en verzorgde de 
ledenadministratie. Sinds 2013 heeft zij het 
kantinebeheer bij de SV Wijk aan Zee op 
zich genomen waar zij nog steeds regelmatig 
achter de bar is te vinden. Daarnaast was zij 
coach van het handbalteam.
‘Doen waar je tevreden mee bent, alles 
geven en openstaan voor iedereen’.

Wat beweegt deze mensen om zich zo in 
te zetten voor de gemeenschap? 
Afra: “Ja, je hebt kinderen op de sport zitten 
en dan ga je mee.”
Piet: “Vrijwilligerswerk blijf je doen waar je 
tevreden mee bent, alles geven. En natuur-
lijk: openstaan voor iedereen. Een luisterend 
oor.”
Wil: ”Ik denk de liefde voor de sport. Vanaf 
mijn elfde doe ik aan sport. En toen mijn 
kinderen op een leeftijd kwamen dat ze 
ook konden sporten ben ik meegegaan. 
En ik heb er nóóit spijt van gehad. Nooit 
gedacht van jee nou moet ik er weer heen. 
De vereniging leeft van vrijwilligers. 
En als je geen vrijwilligers hebt dan gaat de 
vereniging naar de knoppen. En je vind ze 
niet. Degene die nu vrijwilliger zijn die zijn 
op een leeftijd. Als jij het niet doet, doet 
niemand het.”

Tekst en foto: JP van der Meij.

B
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Oud papier ophalen
Zaterdag 21 juni

haalt SV Wijk aan Zee weer oud papier op.
Met de opbrengst daarvan kunnen 

de groeiende kosten van de vereniging
worden betaald. 

U kunt het ook bij het Doolhof neerzetten.

Zwerfvuilopruimactie
Zaterdag 7 juni vindt er weer een 

schoonmaakactie van zwerfvuil plaats. 
Om 10.00 uur wordt er gestart vanaf de Spar. 

Gereedschap is aanwezig. In een uur zal 
een zo groot mogelijk gebied van zwerfvuil 

worden ontdaan. Na afloop kan er in 
Café de Zon nog nagepraat worden 

met een gratis drankje.

Tuinteam Wijk aan Zee
Vrijdag 13 en 27 juni

om 10.00 uur verzamelt het Tuinteam 
zich weer bij de Buurtzorg Relweg 11a. 

Voor info: 0251-823414,
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wel de plek, met dat mooie avondlicht. 
Met mijn twee jongere nichtjes die nog naar 
de kleuterschool gingen klommen mijn 
broers en ik op dat lichtgroene hek voor het 
fotomomentje van het jaar met als achter-
grond ‘t Vosje. 

Die ruime stoep voor ‘t Vosje was handig. 
Want toen mijn vader in 1955 onze eerste 
auto kocht, mocht hij van de koddebeier 
zijn Ford Taunus op de bredere stoep voor 
‘t Vosje zetten. Blijkbaar was het een warme 
dag geweest want de beide ramen van de 
erker stonden wijd open. Mijn lieve ouders 
poseerden trots bij de nieuwe auto. Die vol-
gens mijn moeder een beeldig hemeltje met 
blauwe stippeltjes had. Net sterretjes! 

Rechts naast het huis was een mini-kampje 
van 5 vrijstaande houten of linnen vakantie-
huisjes die er, meen ik, alleen in de zomer 
mochten staan. In een ervan woonde Tante 
Alie, een echte Amsterdamse met haar uit-
gebreide, gezellige familie. Zij volleybalden 

op de zandgrond vlak voor de huisjes. 
Op dit perceel staan tegenwoordig twee 
ruime huizen onder 1 kap. Wat hebben we 
in 1956 heerlijk gespeeld toen de eens-
gezinswoningen aan de Stetweg werden 
gebouwd. Er waren hele hoge stapels met 
stenen gedeponeerd, net om de hoek waar 
de Stetweg doorloopt. Mijn jongere broer 
Hans en ik klommen er bovenop door 
steeds een steen weg te halen. We bouwden 
met die stenen een zogenaamd huis op die 
gestapelde hoogte. Gelukkig waren er 
bezorgde bewoners die op de ramen tikten 
en riepen dat wat wij deden heel gevaarlijk
was. Wij verlieten met een beschaamd hoofd 
onze speelplek. 

De tuin rondom ‘t Vosje, knisperde door al 
die schelpen. Dat vond ik heel sprookjes-
achtig. Nooit geweten wat Stetweg beteken-
de maar dankzij het boekje: “De historische 
dorpswandeling”, las ik bij nr. 38 dat het 
plantsoen vroeger een stortplaats was voor 
de schelpenvissers: de schelpenstet. Nooit 
geweten dat er schelpenvissers bestonden 
die daar hun brood mee verdienden. 
Met paard en wagen werden deze schelpen 
naar de kalkoven in Beverwijk gereden 
om er in de schelpenbranders kalk van te 
maken. In 1924 stopte dit ambacht i.v.m. 
vervoersproblemen. Zo verdween de 

schelpenvisser uit het dorpsbeeld. 30 Jaar 
later kon ik genieten van de strandschelpen 
in de tuin van De Blok.

Tekst: Andrea Willemsen.
Email: andreawillemsen@mac.com

Jeugdherinneringen aan Wijk aan Zee
et vrijstaande huis ‘t Vosje aan de 
Stetweg 6 van de familie De Blok 
was dit keer door mama voor de 

zomervakantie uitverkoren. Het was voor mij 
een sprookjeshuis. Sprookjesachtig door de 
rondom het huis knisperende schelpentuin. 
Wie had nou een schelpentuin? Ik had geen 
idee hoe al die schelpen daar kwamen. 
Familie De Blok ging immers nooit naar zee! 
Hoe kwamen al die schelpen daar dan terecht?

Familie De Blok was eigenaar van ‘t Vosje. 
Mijnheer De Blok werkte bij de Hoogovens, 
stond vroeg op en kwam zwart thuis. 
Hij waste zich in het piepkleine keukentje 
in het zomerhuis het zweet en gruis van zijn 
grote lichaam. Mevrouw De Blok, waste en 
schrobde de werkkleding (met de hand) en 
hing die na het wringen (met de hand) op in 
de grote achtertuin. Dan hees ze de waslijn 
omhoog en daar tussen de wolken, droogde 
de wapperende was vliegensvlug. 
Er liep een betegeld pad kaarsrecht naar de 
achteringang langs de aangebouwde keuken, 
waar we in een halfopen ruimte onze schoe-
nen of laarzen uitdeden. Ook kon je daar je 
kletsnatte jas laten drogen. Er was een lichte, 
sfeervolle erker met daarop een houten maar 
helaas gammel balkon waarop wij absoluut 
niet mochten komen omdat je er doorheen 
zou kunnen zakken. Jammer, want het 
uitzicht op het tegenoverliggende plantsoen, 
waar de Stetweg omheen loopt, was mooi. 
Het groene gras vormde een ruime driehoek 
die regelmatig werd gemaaid. ‘t Vosje lag aan 
de basis van deze driehoek. Op sommige 
plekken vormden de rozebottelstruiken 
een natuurlijke afscheiding met de Stetweg. 
Dat was veilig omdat wij dan niet onbezon-
nen achter onze bal aan de weg op konden 
rennen. We speelden er samen met familie 
en vrienden: lummelen, badmintonnen, 
vliegeren, tikkertje. Bij warm weer waren 
de waterpistolen favoriet. Er werden hele 
gevechten gehouden. Ook vliegtuigjes 
afschieten was geliefd bij mijn broertje Hans.
Bij het landen wilden nogal eens een vleugel 
afbreken. Daarom vroeg hij op zijn 
verjaardag in augustus altijd een nieuwe. 
Die kochten wij voor hem bij Van Son in de 
Voorstraat. 

Voor ‘t Vosje stond in de voortuin een licht-
groen hek met liguster ertussen, dat grensde 
aan de ruime stoep. Het was niet de bedoe-
ling dat we op dit hek gingen klimmen. 
Maar voor een mooie foto was het natuurlijk 

H
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Trioloog
Over afval ophalen gesproken

Hee, aan de wandel met de grijze bak? 
Is jouw rollator stuk?
–Nee joh, ik zet mijn bak buiten, ze komen 
zo!
Mag ik jou erop wijzen dat het vandaag 
zaterdag is?
–Zeker, maar maandag kunnen ze niet 
vanwege 2de Pinksterdag.
Goed dat je het zegt, ik ren snel naar huis, 
dan kan die van mij ook nog mee.
–Rustig maar, je woont toch op de Tappen-
beck?
Al jaren!
–Dan ben je niet.
Huh?!
–De Tappenbeck is volgende keer pas.
Gelukkig, dan heb ik nog twee weken tijd.
–Twee weken, hmm… Jij woont toch op 
nummer 73?
Dat weet je toch?
–Over twee weken zijn alleen de even 
nummers.
Juist ja, dan wacht ik gewoon vier weken, 
niks aan de hand.
–Vier weken? Tsja, dat zal niet gaan, jij hebt 
toch een huis zonder tuinhek?
Zeker!
–Die adressen moeten twee weekjes langer 
wachten!
Jammer, maar ach, wel lekker overzichtelijk 
en efficiënt zo.
–Vind ik ook. Die meneer die het systeem 
heeft bedacht, H.V.C. Warringa, is afgestu-
deerd aan de TU Delft.
Ja, dat snap ik, zo’n systeem ontwerp je niet 
zomaar!
–Er is veel belangstelling van andere 
gemeenten voor dit stukje innovatie. Ook uit 
het buitenland zijn er positieve reacties.

Ja, dat begrijpt een kind.
–En Wijk aan Zeeërs dus ook.
Klopt, ik denk dat de voetbal het ophalen 
van oude kranten daarom nu ook zo heeft 
georganiseerd.
–Heb ik gemist, wat moet ik doen?
Heel simpel, op de oneven maanden de 
dagbladen voor je deur zetten en op de even 
maanden de huis-aan-huisbladen, reclame-
folders en karton.
–En de Telegraaf?
Dat is chemisch afval, even naar het Buko 
terrein brengen achterop de fiets, wel je 
maanpak aantrekken.
–Logisch. Het was weer leuk kletsen met je, 
maar het is al laat. Ik ga de oranje bak alvast 
maar op scherp zetten voor donderdag.
Goed idee!
–Alhoewel, aanstaande donderdag, even 
zien hoor in mijn handige app. Ojee, jullie 
hebben toch een blauwe auto?
Een turquoise, telt die ook mee?
–Je hebt geluk, de chauffeur van dienst is 
kleurenblind.
Mooi! Overigens had ik ondanks het 
ingenieuze schema laatst mijn groene bak 
vergeten aan de straat te zetten. Gelukkig is 
die zondagavond uit eigen beweging naar de 
straat gereden.
–Handig, die micro-organismen.
Toch wel leuk dat afval scheiden in ons 
dorp, houd je scherp.
–Wat je zegt, daar kan de Max Geheugen-
trainer niet tegenop. Ik hoop dat wij dit nog 
lang kunnen doen.
Tot de dood ons scheidt!

Trioloog is een column van Jan Aardenburg, 
Frank van Gool en Peter Meester.

Wijk aan Zee voor de
13e keer de Blauwe Vlag

Donderdag 8 mei ontving het strand 
van Wijk aan Zee voor de 13e keer de 
Blauwe Vlag, een internationaal erkend 
keurmerk dat wordt toegekend aan 
stranden en jachthavens die voldoen aan 
strenge criteria op het gebied van milieu 
en duurzaamheid, educatie, onderhoud, 
voorzieningen en veiligheid. Wijk aan 
Zee ontvangt dit kwaliteitssymbool 
sinds 2013.
 
“We zijn erg blij met de Blauwe Vlag”, 
zegt wethouder Niek Wijmenga. “Het is 
een erkenning van de kwaliteit van ons 
prachtige strand en van de aandacht die 
we besteden aan duurzaamheid, natuur 
en milieu. De Blauwe Vlag laat zien dat 
het strand van Wijk aan Zee veilig is, 
met goede sanitaire voorzieningen en 
uitstekende kwaliteit zwemwater. Ik ben 
dan ook erg trots op de ondernemers 
op het strand, de reddingsbrigade en 
de vele vrijwilligers die afval opruimen. 
Met zijn allen zorgen we ervoor dat het 
strand van Wijk aan Zee een heerlijk 
familiestrand is.”
 Het strand bij Wijk aan Zee is een 
heerlijk familiestrand. Het is goed 
toegankelijk, gastvrij en duurzaamheid 
krijgt veel aandacht. Er staan voldoende 
afvalbakken en bezoekers worden be-
wust gemaakt van het belang het strand 
schoon achter te laten. Zo zijn er bij de 
strandpaviljoens juttassen beschikbaar 
om opruimacties te stimuleren.
Het mogen voeren van een Blauwe Vlag 
is een erkenning voor de inspanningen 
die de strandgemeente op dit gebied 
heeft geleverd. 

Avond4daagse 
Wijk aan Zee

Van 24 tot en met 27 juni vindt de 
jaarlijkse Avond4daagse in Wijk aan Zee 
plaats. Vier avonden vol sportiviteit, 
gezelligheid en frisse zeelucht voor jong 
en oud! Loop samen met vrienden, 
familie of collega’s door de prachtige 
omgeving en geniet van de unieke sfeer 
van dit bijzondere kustdorp.
Inschrijven kan eenvoudig via de 
QR-code op de flyers en posters of via 
de link op onze Facebook-pagina.
Doe mee, zet je beste beentje voor en 
maak er samen met de andere lopers 
een onvergetelijke week van. 
We zien jullie graag aan de start!



10

Nou, het nest is goed gelukt dit jaar, we 
hebben er voor de sier wat bloemblaadjes bij 
gedaan, ze hadden vanwege het mooie weer 
hier beneden al de bakken met viooltjes 
gevuld, wel wat vroeg als je het mij vraagt... 
Maar mij hoor je niet klagen, het nest is er 
mooi van opgefleurd! De eitjes, het zijn er 
twee, liggen er mooi bij dus ik zou zeggen 
broeden maar. Ik ben benieuwd wat er dit 
jaar uit tevoorschijn komt. Nog een week of 
zes en dan kunnen we weer af en aan gaan 
vliegen om eten voor ze te halen. Het liefst 
uit zee, een zeesterretje, een garnaaltje, een 
sprotje of een spierinkie. Er gaat niks boven 
verse waar, zeg maar. Maar ja, soms als ik 
geen zin heb om naar het strand te gaan, 
haal ik gewoon wat van de straat, zo’n afval-
bak is toch wel lekker dichtbij.
Over dichtbij gesproken, ze moeten niet 
te dicht bij dat mooie nest van ons komen. 
Ik ben door de jaren heen aardig bedreven 
geraakt in het maken van duikvluchten naar 
een ieder die zich dicht in de buurt van ons 
kroost waagt. De volle laag in de vorm van 
een poep-clusterbom is mijn specialiteit.

O ja, vorig jaar hadden we behoorlijk last 
van een nachtegaal die het nodig vond om, 
in de boom recht tegenover ons, de godgan-
se nacht die twee kleintjes wakker te houden 
met zijn zogenaamde gezang.
Mocht hij van plan zijn om dit jaar weer in 
die boom te gaan zitten kwinkeleren, dan zal 
ik hem vriendelijk doch dwingend adviseren
om heel eind verderop te gaan zitten zingen, 
buiten gehoorafstand wel te verstaan.

Luister en Kijk Tip:
Stuurbaard Bakkebaard op Youtube met 

Lied van de meeuw
Tekst en foto: Dik Broekman.

Waar de meeuwen schreeuwen deel 2

et project is gestart, meldt Rondje 
Wijk aan Zee. Wat nu nog een 
ruwe steen is, zal binnenkort de 

verbeelding worden van Neeltje Snijders, de 
badvrouw van Wijk aan Zee. Volg het proces 
op het blog van Sjanneke en ontdek hoe een 
beeld tot leven komt uit een stuk steen.

https://vanbloktotbeeld.blog 

Waarom Neeltje?
Wijk aan Zee kent een bewogen geschie-
denis. In 1514 was het de belangrijkste 
vissers-plaats langs de Noord-Hollandse 
kust, terwijl Amsterdam destijds minder dan 
tien keer zoveel inwoners had als ons dorp, 
nu zijn dat er bijna 400 keer zoveel.
Maar tijden veranderen. In de 19e eeuw 
konden de vissers van Wijk aan Zee niet 
meer opboksen tegen de concurrentie, die 
met grotere boten vanuit havens opereerde. 
Toch bleef men vasthouden aan de visserij, 
ondanks het feit dat Wijk aan Zee slechts 
een strand had. Tegen 1880 was het dorp 
totaal verarmd en de visserij moest nood-
gedwongen stoppen. De inwoners kwamen 
zelfs terecht in een situatie waarin ze moes-
ten bedelen om te overleven.
Toen kwam de omslag. Met de opening van 

het Badhotel veranderde Wijk aan Zee van 
een vissersdorp in een badplaats. Dankzij de 
inzet van velen, waaronder Neeltje Snijders, 
een badvrouw, groeide het dorp uit tot een 
bloeiende kustgemeenschap. 
Zonder mensen als Neeltje was deze 
transformatie niet mogelijk geweest. 
Een ongekende verandering, waarvan ach-
teraf misschien gezegd kan worden dat deze 
te laat werd ingezet.

Neeltje als symbool
Neeltje Snijders is het toonbeeld van Wijk 
aan Zee: stoer, daadkrachtig, sociaal, zorg-
zaam en betrouwbaar. Ze hield van de zee, 
van het strand en het vertier. Maar bovenal 
was zij een vrouw die een nieuw, uitdagend 
beroep koos en niet bang was voor veran-
dering.
Binnenkort zal zij weer op het duin staan. 
Onder haar voeten komt een tijdcapsule, 
waarin de bewoners van Wijk aan Zee een 
boodschap kunnen achterlaten over het 
heden, een momentopname voor toekom-
stige generaties.

Hoe dat precies zal gebeuren? 
We houden u op de hoogte

H
Neeltje herrijst: 

het symbool van Wijk aan Zee

Inleiding
Na de bevrijding was er, naast blijheid, 
sprake van chaos en rechteloosheid. 
Veel onschuldige mensen is in deze 
periode groot onrecht aangedaan.
Men wil wraak nemen op de ‘foute’ 
Nederlanders, zoals NSB’ers en andere 
mensen die volgens hen heulden met 
de Duitsers. Rond 150.000 worden 
vermeende landverraders en moffen-
meiden zonder enige vorm van bewijs 
uit hun huizen gehaald, vernederd, 
mishandeld en gevangengezet in 
interneringskampen.
 
In Jozeboko in Wijk aan Zee werden 
“20 gevaarlijke SS-jongens” opgesloten 
en de jonge kinderen, vaak zusjes en 
broertjes van de jeugddelinquenten, 
woonden in huize Maris Stella en tevens 
ook waarschijnlijk in het Natuurvrien-
denhuis, echter documentatie hierover 
ontbreekt. Ook de forten worden als 
interneringskamp gebruikt: Fort St. 
Aagtendijk telde 250 gevangenen en 
Fort Zuidwijkermeer telde 300 politieke 
delinquenten. Koude, tochtige en voch-
tige vertrekken. De vrouwen moesten 
o.a. in de conservenfabrieken werken. 

https://open.spotify.com/
episode/5OeiRzbx2ZifwfbqcsE5Nz

Op de foto: 
1942 De zusjes Hein en Sjon Steltenpohl 

schillen aardappelen in de keuken bij 
de bunkers aan de Reyndersweg. 

Hein is hier twee maanden zwanger 
van een Oostenrijkse soldaat.

Podcast 8 - Titel
De afrekening: 

Over moffenhoeren 
en landverraders
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ier is Twix, ze hoort bij Yara 
Fabel, Rick Holleman en dochter 
en zoon Kyra en Sven. Je zou 

kunnen zeggen dat ze een Boerenfox 
is, maar in haar paspoort staat ‘Mix’, 
en ook dat ze op 22 september 2022 in 
Komotini, Griekenland geboren is.

Ze werd gevonden via een Limburgse 
hondenwebsite. Ze stond daar als pup 
van drie maanden zo onweerstaanbaar 
op de foto dat er onmiddellijk ter 
kennismaking naar het verre zuiden 
werd afgereisd. Die eerste ontmoeting 
viel niet tegen en dus volgde er een 
serieus adoptiegesprek, eigenlijk een 
soort toelatingsexamen om te beoorde-
len of de toekomstige pleegouders wel 
voor een goede huisvestiging konden 
zorgen. Zo mocht de pup niet zomaar 
uit de tuin kunnen ontsnappen, die 
moest afsluitbaar zijn en ook zaken als 
kindvriendelijkheid en uitlaatadviezen 
kwamen aan de orde. Dat werd ook nog 
gevolgd door een bezoek aan huis waar 
een vrijwilliger de boel inspecteerde 
en verifieerde. Nadat een en ander 
positief was bevonden kon Twix wor-
den opgehaald. Volgens haar paspoort 
heette ze toen nog Ellesse, maar dat 
roept wat moeilijk, dus werd het Twix, 
kort maar krachtig.

H

Eenmaal in haar nieuwe omgeving was 
het voor haar wel even wennen, vooral 
vanwege de reuring en de veelheid aan 
nieuwe geluiden, waar ze met haar 
Griekse zwerfhondgenen moeite mee 
had. Inmiddels voelt ze zich hier zoda-
nig thuis dat ze in bos, duin en op het 
strand overal haar neus achteraan loopt, 
zonder zich van iets of iemand iets aan 
te trekken. Ze doet dat op letterlijk 
onnavolgbare wijze en is dan ook 

regelmatig spoorloos. Omdat roepen 
ondanks haar makkelijk roepbare naam 
vaak niet helpt, heeft ze een GPStracker 
zodat haar bewegingen gevolgd kunnen 
worden. Op het schermpje krijg je dan 
een onontwarbare kluwen van serpenti-
ne-achtige lijntjes te zien die het zoeken 
vaak alleen maar extra compliceren. 
Dan biedt alleen een oproep op Prik-
bord Wijk aan Zee of de hulp van 
medehondenbezitters uitkomst. 
Gelukkig komt alles toch steeds weer 
op zijn of haar pootjes terecht. Op het 
strand zijn haar gangen wat minder 
problematisch want daar houdt ze al 
rennend de vloedlijn aan tot ze bijna uit 
het zicht verdwijnt, de tracker laat daar 
een rechte heen-en-teruglijn zien.

Thuis zit ze het liefst op schoot bij het 
tv kijken, Twix kijkt dan niet naar het 
tv-scherm maar naar de ogen van de 
tv-kijker. Ze weet dat ze niet op de bank 
of in de keuken mag. Haar huisgenoot 
kat Milo trekt zich van deze huisregels 
niets aan en strekt zich met een uit-
dagende wie-doet-mij-wat blik op 
de keukenvloer uit. Ze zijn overigens 
goede speelmaatjes en Milo begeleidt 
Twix zo nu en dan op haar uitlaatronde.
Twix zoekt graag de warmte op, in de 
winter zo dicht mogelijk bij de kachel 
en zomers zonnebadend in de tuin, tot 
puffens toe. Dat zal wellicht met haar 
Griekse afkomst te maken hebben.

Tekst: Dik Broekman.
Foto: Yara Fabel.

Illustratie: Joke Staal.

Honderduit
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Familiestrand Noorderbad in Wijk aan Zee bestaat 60 jaar
eg je Familiestrand ’Noorderbad’ 
dan zeg je eigenlijk ‘familie Greve’. 
Sinds drie generaties is deze naam 

verbonden met de strandhuisjes en het 
paviljoen. Paviljoen ‘Het Noorderbad’ bestaat 
sinds 1926. Het werd in 1964 gekocht door 
Cor Greve. Hij verhuisde met zijn vrouw 
Paula en kinderen Robert en Simone van 
Amstelveen naar Wijk aan Zee.

Robert wilde van jongs af aan al in het 
bedrijf en hij nam in het jaar 2000 de 
aandelen van vader Cor over. Robert kreeg 
verkering met Ellen Schilder, die fulltime 
als assistente bij Verloskundige Praktijk 
Beverwijk werkte, maar in de weekenden 
in het paviljoen te vinden was. Ze trouwden 
in 1993 en kochten hun eerste huis op de 
Van Oldenborghweg in Wijk aan Zee.
Sindsdien bestaat het leven van de Greves 
uit twee delen: tijdens het strandseizoen 
wonen ze op het strand en daarbuiten in 
hun ‘winterhuis’ in het dorp. Kinderen 
Stefan en Susanne hebben met vriendjes en 
vriendinnetjes altijd met volle teugen van 
dit afwisselende leven genoten. Stefan zit het 

strandleven zo in het bloed dat hij een paar 
jaar na zijn afstuderen aan de ALO, besloot 
om in het familiebedrijf te stappen.
Dochter Susanne is ook verknocht aan het 
strand maar voelt zich als leerkracht in het 
basisonderwijs erg op haar plek.

Familiestrand ’Noorderbad’ is écht een 
familiestrand. Vaak gaan de huisjes van 
de ene op de andere generatie over. Dat 
maakt dit strandleven uniek en tegelijkertijd 
gewoon: het gaat gelijk op met het ‘gewone’ 
leven. Er zijn huisjesmensen in alle leef-
tijden. Lief en leed wordt gedeeld, privacy 
gerespecteerd. Er is ruimte voor gezelligheid 
met vrienden en familie maar ook om je 
terug te trekken, een boek te lezen of voor 
je uit te staren. Vrijheid en veiligheid zijn 
kernwoorden. 

Tijdens een feestelijke bijeenkomst op 
17 mei in het paviljoen van het Noorderbad 
werd een jubileum-magazine gepresenteerd 
en uitgereikt aan alle huisjes-eigenaren. 
Het geeft in 124 pagina’s een uniek beeld 
van 60 jaar strandleven. Vol met foto’s uit 

privé familie-albums en privéverzamelingen 
tot foto’s uit het archief van de maker van 
het magazine.  Foto’s van heel lang geleden 
en foto’s van de afgelopen seizoenen worden 
afgewisseld met interviews, anekdotes en 
wetenswaardigheden. Het geeft een bijzon-
der beeld van 60 jaar strandleven op een 
uniek stukje strand in Wijk aan Zee.

Z

Met een juttas in de hand: de stille strijd voor een schoner strand
en volle luier, een gebroken parasol, 
snoepverpakkingen en een eenzame 
slipper. Het is nog maar het topje van 

de ijsberg van wat er vandaag van het strand 
werd gehaald. “Vandaag hebben we weer de 
gekste dingen opgeraapt,” vertelt Birgit, die 
met een juttas over het strand liep.

De zomer staat weer voor de deur! Lange 
dagen aan zee, blote voeten in het zand, 
zwemmen, vliegeren en eindeloos genieten 
met vrienden en familie. De stranden van 
Nederland worden weer druk bezocht. 
Maar al die gezelligheid laat ook sporen na.
Per jaar komt meer dan 11 miljoen ton 
plastic afval in zee terecht. Het plastic 
verteert niet, maar valt uit elkaar in steeds 
kleinere stukjes. Deze deeltjes worden niet 
alleen steeds moeilijker te verwijderen, 
ze worden ook steeds giftiger. Door al deze 
kleine deeltjes verandert de oceaan lang-
zaam in een plastic soep. Dit kost miljoenen 
zeedieren en vogels het leven. En dat is niet 
alles: schadelijke stoffen komen uiteindelijk 
ook in ons voedsel terecht, via de dieren die 
het plastic in hun lichaam opnemen.
Niet alleen bezoekers laten (per ongeluk) 
afval achter; via rivieren, sloten en kanalen 

stroomt ook veel rommel uit het binnenland 
naar zee. Toch is er iets dat we allemaal 
kunnen doen en het initiatief van Grond-
stofjutters maakt het verassend eenvoudig. 

Bij bijna 100 strandpaviljoens langs de kust, 
van Hoek van Holland tot Wijk aan Zee, 
kun je een herkenbare juttas lenen. Je neemt 
de tas mee tijdens je strandwandeling, raapt 
het afval dat je tegenkomt en levert de tas 
weer in. Als bedankje krijg je voor een volle 
tas een gratis kopje koffie, thee of ijsje.
Geen zware klus, geen verplichting, wél 
impact. Grondstofjutters is er voor iedereen 
die zijn steentje wil bijdragen, op een 
ontspannen manier. “Je doet iets goeds, 
je bent buiten, en je krijgt er ook nog wat 
lekkers voor terug,” glimlacht Birgit.
Met elke gevulde juttas maken we samen 
het verschil. Want hoe klein je actie ook 
lijkt, samen houden we de stranden schoon, 
voor onszelf, voor het zeeleven, en voor de 
generaties na ons.

Wil jij ook meehelpen? Haal een tas op bij 
Het Strandhuis, Beachclub Sunsea, De Kust, 
Beachclub Oost 3, Noorderbad, Zomers aan 
Zee, Het Gele Tentje, Beach Club Zuid, 
Aloha, Timboektoe of kijk op 

www.grondstofjutters.nl 
om te zien welke paviljoens er meer mee-
doen.

Tekst: Lonia van Vliet/Foto: aangeleverd.

E
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ls je het schelpenpad op gaat langs 
het Badgastenkerkje en je loopt 
gewoon rechtdoor tot bij de vijver 

dan kan het zijn dat je tussen het geruis van 
de bladeren en vogelgeluiden een zacht getik 
hoort. Martijn ‘Tinus’ Zoetmulder is dan 
aan het beitelen. Hij vormt stronken van 
bomen om tot beelden: expressieve koppen, 
een meter-lange hagedis, mythologische 
oerkoppen.

Hij kiest zijn bomen zorgvuldig. Het zijn 
de restanten, stompen van bomen die zijn 
omgewaaid en vervolgens werden afgezaagd. 
Aan de achterste oever van de vijver zit de 
meester op een vouwstoeltje, omringd met 
kloppers en beitels bij een scheefstaande 
boomstronk die al duidelijk de vorm krijgt 
van een vrouw die een uiltje draagt op haar 
handen. Goedemiddag Tinus, hoe ben je op 
het idee gekomen om hier beelden te gaan 
maken?

Een stukje hoop voor de mensen
“Ik ben nogal gek op bos en veel in de 
bossen te vinden. Er was dusdanig veel 
schade door die storm, al die bomen 
omgevallen en afgezaagd en toen kreeg ik 
het idee.... op de een of andere manier kan 
je die afgezaagde bomen, die omgevallen 
bomen, minder op laten vallen door er iets 
uit te hakken, ha ha ha.”

Je moet er zelf om lachen, want sinds jij aan 
het uithakken bent komen mensen en media 
er speciaal voor kijken nietwaar?
“Ja, eigenlijk... nu vallen ze op, die omgeval-
len bomen. Ja, het ziet er nu vers gehakt uit, 
maar als het straks behandeld is dan is het 
of het al honderd jaar hier in het bos staat. 
Dan is het eigenlijk niet meer te dateren, 
dan hoort het wat meer bij het bos.”

Heeft dat gevoel van oudheid voor jou iets 
te maken met het bos? 
“Nou, ik ben nogal gek op sprookjes. 

En sprookjes die spelen zich altijd af heel 
heel lang geleden. En ze bleven ook nog heel 
heel lang gelukkig met elkaar. En sprookjes 
in het algemeen die eindigen goed. 
Het is een stukje hoop hè voor de mensen.
Ze eindigen altijd goed en in de wereld is 
het vaak niet zo en dat heeft invloed op 
vertrouwen. Dus dit is eigenlijk om het 
sprookje wat meer naar het bos te brengen 
en een draai te geven aan de schade. 
Dat het eigenlijk geen schade meer is, maar 
het is zo bedoeld.”

Hakken moet je gewoon doen, als je een 
beetje aanleg hebt komt het goed 
Het ziet eruit alsof het hier gewoon thuis-
hoort. “Ja, moderne kunst dat is een ander 
verhaal in het bos. Je hebt dan wel een 
contrast, maar ik vind het eigenlijk leuker 
als het er wat meer bijhoort. Dat het een 
onderdeel is van natuurlijke elementen, 
natuurlijke vormen, ja.”

Hoe is het om hier zo te zitten op deze plek? 
“Aah, dat is fantastisch. Het is een prachtig 
stukje natuur. Daarachter zitten allemaal 
ijsvogeltjes en ook andere beesten. En als het 
zonnetjes schijnt en je kijkt goed, dan zie je 
de karpers hier zwemmen. Het is een heel 
mooi stukje bos hier. Het is wat er nog over 
is van de Breesaap.”

Heb je al reacties mogen ontvangen?
“Genoeg! Op een gegeven moment was er 
een vrouw en die zei: ‘geweldig, want er is al 
zoveel lelijks in de wereld’. Dat vond ik een 
heel mooi compliment.”

Heb je een kunstopleiding genoten?
“Nou, ik heb op de Vakopleiding voor 
Beeldende Kunsten gezeten in Haarlem. 
Maar, daar heb ik niet leren hakken. 
Dat heb ik eh... dat moet je gewoon doen. 
En als je d’r een beetje aanleg voor hebt dan 
komt het goed. Op een gegeven moment 
ben je aan het hakken en dan denk je van 
nou, dát is er ook nog heel mooi bij, dat past 
er heel goed bij. En dan groeit dat, zeg maar. 
En op een gegeven moment ga je het afwer-
ken en dan is het eigenlijk de balans vinden, 
dat je niet teveel... dat het in evenwicht is, ja. 
Niet teveel ornamentiek, het moet wel een 
beetje in evenwicht zijn.”

Elke stam heeft zijn eigen persoonlijkheid
“Van het hakken heb ik niet mijn professie
gemaakt, ik werk gewoon voor een baas 
en daar gaat heel veel tijd in zitten. Ik was 
laatst aan het hakken en ik had zoiets van: 
het heeft wel iets weg van Freya eigenlijk. 

A
Tinus ‘verbeeldt’ omgewaaide bomen

“Dat de schade eigenlijk geen schade meer is”
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Helemaal niet over nagedacht dat het een 
Freya zou gaan worden. Zij is een soort 
godin van de natuur, van het bos. Ja.. je ziet 
bijvoorbeeld in Indonesië dat ze beelden 
neerzetten bij de akkers om ze te bescher-
men. Beschermbeelden. Beschermers van 
het woud. Ik denk dat dat wel een leuke 
benaming is, ha ha. 

Het hout heeft ook zijn eigen ziel. Hier kan 
het totaal anders zijn als hier. Je hebt ook 
verschillende lagen en elke laag is ook weer 
anders. Ben je lekker aan het hakken maar 
hier merkte ik dat ie wat makkelijker ging 
splinteren, dat moest ik dan weer snijden. 
Niet dat je dat ziet in een beeld, maar dat het 
dan anders reageert. Dit is het kernhout waar 
je in werkt, dat witte dat is een beetje het 
spinthout. Het heeft zijn eigen persoonlijk-
heid, elke stam. Daar kom je achter als je aan 
het snijden bent. Daar ben je wel voorzichtig 
mee bezig, want één cruciale fout en je moet 
dat hele gezicht dan weer af gaan schillen. 
Dan moet je weer dieper.”

Heb je ook onkosten aan dit werk?
“Nou, gereedschap heb ik al, dus ehh... tijd.
Da’s het enige wat het me kost, tijd. 
En wat zweet, ha ha.”

Tekst en foto’s: JP van der Meij.

Reacties op de beelden in het bos
Yvonne van der Lem uit Wijk aan Zee: 
“Ik heb ze gevonden door een tip van 
iemand die hier ook heel graag wandelt. 
Die vroeg: heb je het al gezien? En nu 
kom ik er elke week. Want het verandert 
en het is mooi. Ik vroeg net aan Tinus 
hoe ga je te werk? Maar hij voelt aan het 
hout wat hij gaat maken. Hij voelt zich 
verbonden en er zijn geen plannen en 
dat is prachtig, het ontroert me ook. 
Het is gewoon heel fijn. Hij maakt de 
omgeving nog mooier. Blij dat iemand 
die schatten vindt om daar wat mee te 
doen. En ik was ook aan het wandelen 
voor Michiel die is overleden. 
Dan moet ik even het fluitekruid voor 
hem aanraken en dat is hier de plek. 
Ja hij hield van de bermbloemen en 
gisteren hebben we hem uitgezwaaid en
de jongelui hebben om zijn hele paarse 
jeep fluitekruid en zonnebloemen 
gezet.”

Mevrouw Beentjes uit Wijk aan Zee: 
“Ja, de beelden, ik heb ze allemaal 
gezien. Ik zit op dit moment in een wat 
mindere periode en ik word er heel blij 
van als ik die beelden zie.”
Hoe kan een beeld zoiets met je doen? 
“Nou, gewoon dat iemand de tijd neemt 
om iets moois te creëren gewoon van 
natuurlijke elementen en daar dan 
mensen blij mee maakt. 
Dat vind ik fijn.”

De Wijk aan Zeese Ciel van Aalderen: 
“Het fijne van de natuur is dat je die 
kan beleven zo die is. Ik vind het een 
vreemde afleiding als ik wandel en mijn 
aandacht verplaatst wordt door hout-
snijwerk. Alsof ik ineens ongevraagd in 
een soort Efteling terecht kom.”

Amber van Waardenburg uit 
Wijk aan Zee: 
“We zijn hier met klas 3C d van Helio-
mare Onderwijs van 10 leerlingen met 
verschillende problematiek, autisme, 
adhd, hechtingsproblematiek, faalangst, 
zijn we hier naartoe gegaan om de beel-
den te bekijken. Ik had Martijn van te 
voren gesproken en gevraagd of hij wat 
vragen wilde beantwoorden. We hebben 
afgesproken bij het beeld waar hij op 
dit moment mee aan het werk is, dus 
de vrouw met de uil. En daar heeft ie de 
kinderen verteld waarom hij de beelden 
maakt, hoe hij dat doet en hoe hij aan 
zijn inspiratie komt. En de kinderen 
mochten wat vragen stellen. O.a. hoe 
die aan de wond aan zijn hand kwam, 
door een beitel die hij wilde repareren. 
En daarna hebben we al zijn beelden 
bekeken, hebben we het rondje gelopen 
en gekeken wat het voorstelde en wat 
voor gevoel de beelden bij ze opriep. 
Dat was vooral heel veel vrolijkheid. 
Het waren allemaal vrolijke beelden 
in hun optiek.”
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Jaarvergadering Dorpsraad
Op woensdagavond 11 juni bent u van 
harte welkom bij de jaarvergadering van 
de Dorpsraad, aanvang 20.00 uur (inloop 
vanaf 19.30 uur). Dit jaar staat het actuele en 
urgente thema ‘Wonen in ons dorp’ centraal.
De woningmarkt staat onder druk en dat 
merken we ook in ons dorp. Jongeren 
kunnen moeilijk een betaalbare woning 
vinden, ouderen blijven langer zelfstandig
wonen en de doorstroming stagneert. 
Tegelijkertijd is er sprake van een overver-
tegenwoordiging van arbeidsmigranten, 
vaak gehuisvest in voormalige woningen 
of appartementen die aan het aanbod zijn 
onttrokken. Dit leidt niet direct tot druk 
op voorzieningen, maar zorgt wél voor een 
sluipende uitholling van het sociale weefsel: 
minder betrokkenheid bij het dorpsleven, 
minder kinderen op school, en minder 
draagvlak voor verenigingen en lokale 
initiatieven.
De dorpsraad vindt het tijd voor een open 
gesprek over hoe we de balans kunnen 
herstellen. Wat is er nodig om wonen in 
ons dorp weer toegankelijk en aantrekkelijk 
te maken voor jonge gezinnen, starters en 
ouderen? Hoe behouden we de leefbaarheid, 
diversiteit en samenhang waar ons dorp zo 
sterk in is? Daarom hebben we vier sprekers 
uitgenodigd die hun visie delen en met u 
in gesprek gaan. Ali Bal (wethouder RO, 
Wonen en Sport), Jan Welmers (directeur 
Heliomare), Jacky de Vries (wooncoöperatie 
i.o.) en Rogier van Keulen (projectleider 
Space & Matters).Voor de agenda van deze 
vergadering verwijzen wij u naar de website:

www.dorpsraadwijkaanzee.nl 
en naar de bijgevoegde flyer in deze Jutter.

Presentatie over de Dorpsduinen.
Tijdens de Dorpsraadvergadering van 
14 mei heeft Hans Turlings een mooie en 
interessante presentatie gegeven over de 
duinen in en om Wijk aan Zee. Hans is 
bestuurslid bij de ”Vereniging tot behoud 
van de duinen in en om Wijk aan Zee” en 
daarnaast ook duinconsulent namens de 
landelijke stichting Duinbehoud. 
De presentatie gaf een goed beeld over 
het ontstaan en de geschiedenis van de 
duinen. De Dorpsduinen zijn aangewezen 
als Natura 2000 gebied en zijn ook deel van 
het Landelijk Natuur Netwerk. De gemeente 
Beverwijk is eigenaar van de grond en gaat 
nu in nauwe samenwerking met Hans en 
enkele anderen een beheersplan opstellen.

Bouwplannen in de duinen 
en op het strand.
De Dorpsraad heeft via de officiële mede-
delingen van de Provincie en de gemeente 
Beverwijk kennis genomen van twee 
plannen om een vijftal recreatie villa’s te 
gaan bouwen in de duinen nabij het Fletcher 
hotel en een nieuw paviljoen (jaarrond) te 
gaan bouwen op het strand. De Dorpsraad 
zal zich nu verder gaan verdiepen in deze 
plannen.

Camping Aardenburg
In het laatste bestemmingsplan van Wijk 
aan Zee is vastgelegd dat de grond waarop 
camping Aardenburg gesitueerd is, bestemd 
zal worden voor nieuwbouw woningen. 
Na enkele juridische ontwikkelingen heeft 
de gemeente nu de huurovereenkomst met 
camping Aardenburg per september 2026 
opgezegd. Er bestaat de mogelijkheid dat 
het nog jaren gaat duren voor er een start 
gemaakt gaat worden met de nieuwbouw 
van de woningen. Vraag nu van de bewoners 
van camping Aardenburg is: moeten wij 
per september 2026 weg zijn of zou er een 
mogelijkheid zijn om nog zo lang te blijven 
tot de start van de nieuwbouw? Dit kan een 
behoorlijke tijd zijn en de bewoners hebben 
dan gedurende die tijd dan nog een behoor-
lijk profijt van het verblijven op de camping.  
De Dorpsraad vindt dit een goede vraag en 
zal hierover met de gemeente in gesprek 
gaan, niemand is gebaat bij een tijdelijk  
leegstaand terrein en zo kunnen de huidige 
campingbewoners mogelijk nog enige tijd 
gebruik maken van hun verblijf.

Uitkering/gift Gebiedsfonds Ferrum
Windpark Ferrum is de naam van een 
windpark bestaande uit drie turbines welke 
gesitueerd zijn op de Reyndersweg. Goed 
voor het klimaat en voor de broodnodige 
duurzame energie. Ze produceren op jaar-
basis circa 25 miljoen kilowattuur, dat staat 
gelijk aan het energie gebruik van ongeveer 
7000 Nederlandse huishoudens. Windpark 
Ferrum stort jaarlijks een bedrag in een 
fonds dat beheerd wordt door Stichting 
Gebiedsfonds Ferrum. Deze onafhankelijke 
stichting zal dit geld besteden aan projecten 
in de regio die duurzaamheid bevorderen. 

Het bestuur van deze stichting beoordeelt 
eens per jaar welke duurzame project uit de 
omgeving een gift van de stichting ontvangt.
De stichting Gebiedsfonds Ferrum heeft 

nu de Dorpsraad wederom gevraagd één of 
meer projecten naar voren te brengen die 
in aanmerking kunnen komen voor een 
uitkering/gift van € 30.000 dit jaar. 
Ook kunnen grote meerjarige projecten 
worden ingediend waarbij de uitkering/gift 
dan verveelvoudigd kan worden.

Het project moet aan de navolgende criteria 
voldoen:
1. Projecten moeten zijn gelegen binnen het 
werkgebied Wijk aan Zee;
2. Projecten en bestedingen moeten een 
duurzame samenleving in Wijk aan Zee 
bevorderen;
3. Projecten en bestedingen moeten in 
ruime zin en naar aard de hele lokale 
gemeenschap voordeel opleveren, en in 
zoverre dit niet geheel mogelijk is in elk 
geval niemand uitsluiten. 

Aanvragen voor deze uitkering/gift kunnen 
ingediend worden voor 30 juni bij de 
Werkgroep Subsidie van de Dorpsraad via:

secretariaat.dorpsraadwaz@gmail.com

De Werkgroep Subsidie zal de aanvragen 
beoordelen en een selectie met hun advies 
doorsturen naar het bestuur van de 
Stichting Gebiedsfonds Ferrum.
Het oordeel van het bestuur wordt 
afgewogen op basis van:
1. Project voldoet aan de reglementaire 
criteria (eis);
2. Project is concreet (onder concreet wordt 
verstaan fysiek dan wel technisch, geen 
advies of rapport of idee);
3. Toekomst perspectief;
4. Bijdrage aan energiebesparing of
-opwekking;
5. Financieel haalbaar;
6. Uitstraling.

In 2022 heeft de sportvereniging SV Wijk 
aan Zee een uitkering/gift toegezegd 
gekregen van  € 75.000 voor hun verduur-
zamingsproject. Het geld wordt besteed aan 
o.a. isolatie gebouw, led lampen binnen en 
buiten, zonnepanelen inclusief batterij en 
een robotmaaier.

In 2023 heeft de Stichting Vrienden van 
Café de Zon een uitkering/gift toegezegd 
gekregen van maximaal € 75.000. 
Het geld wordt besteed aan isolatie van 
het pand, zonnepanelen inclusief batterij en 
led verlichting.

En ondertussen ook in Wijk aan Zee
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Naar de rechtbank
Regelmatig stapt de Dorpsraad naar de 
rechter omdat Tata Steel haars inziens een te 
ruime nieuwe vergunning van de overheid 
kreeg. Dat was met de pelletfabriek aan de 
hand (zie hieronder). In zo’n geval staat de 
Dorpsraad tegenover de Omgevingsdienst. 
Wat steeds vaker voorkomt is dat Tata Steel 
vindt dat een vergunning te streng is. 
Dan staat het bedrijf tegenover de 
Omgevingsdienst. Dat was met cokesfabriek 
2 het geval. (zie ook hieronder). 
In zo’n geval is de Dorpsraad eveneens 
present in de rechtbank. Maar dan als 
belanghebbende om de overheid te steunen. 
De Dorpsraad staat immers voor verbete-
ring van de leefomgeving. Daarom houdt 
de Dorpsraad iedere nieuwe vergunning 
of maatregel tegen het licht. Hoe minder 
ziekmakende uitstoot des te beter.

Samen optrekken
Regelmatig trekt de Dorpsraad dan op met 
andere belanghebbenden. Dat kunnen 
bewoners maar ook bewonersorganisaties 
uit de IJmond zijn. Of met een organisatie
als Mobilisation for the Environment 
(MOB), bekend van het stikstofprobleem, 
en Greenpeace. MOB staat voor een 
gezonde leefomgeving en biodiversiteit. 
De milieu-organisatie Greenpeace maakt 
zich grote zorgen over de schadelijke 
uitstoot van het staalbedrijf die volgens 
Greenpeace een van de meest vervuilende 
staalbedrijven van Europa is. 

De pelletfabriek
Dit is een zaak die medio mei voorkwam. 
Het gaat hier om de enorme (nieuwe) 
ontstoffingsinstallatie van de fabriek. 
Tata vindt het plafond voor diverse PAK’s te 
streng. PAK’s kunnen kanker veroorzaken. 
Het bedrijf wil meer uitstootruimte voor de 
minder schadelijke PAK’s. De Dorpsraad 
en andere IJmonders vinden de normen te 
ruim. Zij wijzen erop dat de uitstootmaxima 
per stof voor deze nieuwe installatie uit 
de pas lopen met een eerder met Tata 
afgesproken totaal voor zogeheten Zeer 
Zorgwekkende Stoffen (ZZS) voor het hele 
terrein. En zij vinden ook dat twee jaar voor 
Tata om een eerste meetrapport in te leveren 
onwenselijk lang is. 

De cokesfabrieken
Hier lag eind vorig jaar een principe-
kwestie op tafel bij de rechtbank. Als in 
de vergunning staat dat je rauwe cokes 
(= ziekmakende uitstoot) moet vermijden, 
betekent het dan dat rauwe oftewel ongare 
cokes niet meer mogen voorkomen in de 
gewone procesgang? Of moet je het lezen als 
een aansporing: je moet je best doen opdat 
het niet voorkomt, maar als het dan toch 
gebeurt is het pech. Pech is toeval. 
De zwarte, schadelijke rook door ongare 
cokes speelt met name bij cokesfabriek 2, 
die ver over de datum is. In de rechtbank 
stond Tata tegenover de Omgevingsdienst. 
In deze zaak was de Dorpsraad een van de 
belanghebbenden en steunde de lezing van 

de Omgevingsdienst. 
In april kwam de uitspraak: ‘vermijden’ 
betekent dat het niet mag voorkomen. 
En uit ervaringen bij andere staalfabrieken 
in het buitenland blijkt dat als je de fabriek 
perfect onderhoudt en de gaartijden en 
hoeveelheid cokes aanpast, je geen last hebt 
van ongare cokes. 

Hoger beroep
Voor Tata is deze uitspraak een vieze 
tegenvaller. Als het bedrijf zich niet aan de 
vergunning houdt, kan het boetes krijgen. 
De uiteindelijke consequentie kan ook 
zijn dat de vergunning van cokesfabriek 2 
ingetrokken wordt. Als het al zover komt. 
Want Tata zelf heeft altijd gezegd dat cokes-
fabriek 2 uiterlijk in 2029 gesloten wordt. 
Bij het ter perse gaan van deze Jutter was 
nog niet bekend of Tata in beroep gaat. 
Het is de Raad van State, in Den Haag, 
die een hoger beroep moet beoordelen. 
In principe moet de partij die in beroep gaat 
dan met nieuwe argumenten of bewijzen 
komen. Tata is de afgelopen vijf jaar in alle 
zaken die het verloor in beroep gegaan.

Wat doet de Dorpsraad tegen
ziekmakende uitstoot?

Dorpsraad genomineerd 
voor de Duurzame Top 100 

van Dagblad Trouw
De Dorpsraad is opnieuw genomineerd 
voor de Duurzame Top 100 van het dagblad 
Trouw. De “Duurzame 100” van Trouw is 
een jaarlijkse lijst met honderd initiatieven, 
mensen en projecten die bijdragen aan 
een duurzamere samenleving. Het is een 
platform om uitblinkers op het gebied van 
duurzaamheid te erkennen en te inspireren. 

De lijst wordt samengesteld door een jury, 
bestaande uit experts uit diverse vakgebie-
den. De jury kijkt onder meer naar impact 
en of de ervaringen elders overgenomen 
kunnen worden. We weten niet wie de 
Dorpsraad heeft genomineerd. 
We vermoeden dat het in het geval van de 
Dorpsraad gaat om de niet aflatende strijd 
voor verbetering van de  (volks)gezondheid 
in de IJmond. Dat is blijkens onderzoek 
de meest ongezonde regio in Nederland. 

Afgelopen jaar werden ook stichting Frisse 
Wind en Gezondheid op 1 genomineerd. 
Zij zetten zich hier eveneens voor in. 
De bekendmaking van de lijst is begin 
oktober.
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Agenda

Zondag 1 juni
Dorpsweide Meifestival: De leukste juf van 
Nederland; 9:30 en 11:30
Badgastenkerk: Adem, elan, schwung, pit, 
puf (Klankbad); 10:30
Café de Zon: Spring Summer Sample Sale 
Zilch; 11:00-16:00
Beeldenpark Een Zee van Staal: 
Gratis rondleiding; 14:00
Dorpsweide Meifestival: Smaakmarkt; 14:00
Dorpsweide Meifestival: Bintangs, Flying 
Embryo’s, Fetherlite; 14:00-20:00

Maandag 2 juni 
Badgastenkerk: Klankbad Zee van Geluid; 
13:30

Vrijdag 6 juni
Café de Zon: Bandland; 20:00

Zaterdag 7 juni
Spar: Startpunt zwerfvuil opruimactie; 10:00
Kop van WaZ: Workshop schilderen met 
Acryl - thema Neuro-Art; 10:00-12:30
Vondeloord: Sea-Side Festival; 14:00-21:00

Zondag 8 juni - Pinksteren
Dorpsweide: Kofferbakmarkt; 8:00-16:00
Badgastenkerk: Stap in de Waagschaal en 
Klankreis; 10:30
Julianaplein: Start Historische 
dorpswandeling; 13:00-14:30

Woensdag 11 juni
Café de Zon: Jaarvergadering Dorpsraad; 
20:00

Donderdag 12 juni
Sonnevanck: Popquiz; 20:30

Zaterdag 14 juni
Café de Zon: Start 18e WijkaanZeese 
Kroegenbridgedrive; 9:00-17:30
Beachclub Oost 3: World Wide Knit In 
Public Day; 11:00-14:00
Gouden Gunje: Repair Café; 12:30-15:30
De Moriaan: Moriaan darts; 19:00

Zondag 15 juni
Badgastenkerk: Klankschalenconcert; 10:30
Café de Zon: The Rocking Robins ; 15:00
Beachclub Oost 3: Live muziek - Lut en 
Annemarieke; 16:00-19:00

Maandag 16 juni
Badgastenkerk: ‘De Magie van de 
Disharmonie’ Gongconcert; 14:00

Dinsdag 17 juni
De Moriaan: Seniorenmaaltijd; 17:00

Donderdag 19 juni
Café de Zon: Haring Party; 17:00

Vrijdag 20 juni
Julianaplein: Smaakmarkt; 17:00-21:30
Boegbeeld: After party met Lemon; 21:00
Café de Zon: Smaakmarkt after party; 21:30

Zaterdag 21 juni
SV Wijk aan Zee haalt oud papier op
Café de Zon: Dulfer! Total Response; 20:30

Zondag 22 juni
Badgastenkerk: Klankbad Zee van 
Geluid; 10:30
Be my guest: Stoepdansen met DJ Bahia 
Bounce; 16:00
Beachclub Oost 3: Undercover; 16:00-19:00

Maandag 23 juni
Badgastenkerk: Even Helemaal Niets; 14:00

Dinsdag 24 juni t/m vrijdag 27 juni
De Moriaan: Start Avondvierdaagse;
start 10 km 18:15 en 5 km 18:30

Vrijdag 27 juni
Aloha Beach: Sunset Cinema: A real pain; 
22:00

Zaterdag 28 juni
Timboektoe: Midzomernachtfeest; 20:00

Zondag 29 juni
Badgastenkerk: Tijd om te helen; 10:30
Beachclub Oost 3: Kim & Co; 16:00-19:00

www.tipwijkaanzee.nl/evenementen
Aanmelden van activiteiten:

 info@tipwijkaanzee.nl
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Dorpskerk
Zondag 1 juni 10.00 uur
Gezamelijke dienst in Grote Kerk Beverwijk

Zondag 8 juni 10.00 uur - Pinksteren
in Odulphuskerk
Voorgangers: ds. M. Myburgh en pastor 
N. Smit

Zondag 15 juni 10.00 uur
Voorganger: ds. E. Baljet te Arnhem

Zondag 29 juni 10.00 uur
Voorganger: ds. W. Westerveld te 
Purmerend

Odulphuskerk
Zondag 8 juni 10.00 uur - Pinksteren
Oecumenische viering met Odulphuskoor
Voorgangers: ds. M. Myburgh en pastor 
N. Smit

Zaterdag 14 juni 19.00 uur 
Themaviering met Themakoor
Voorganger: pastor B. Stuifbergen

Zondag 22 juni 10.00 uur
Gemeenschapsviering met Odulphuskoor 
Eigen voorgangers 

Oecumenisch nieuws
Dinsdag 3 juni feestelijke afsluiting bijbel-
kring: maaltijd met Bijbelse Gerechten 
18.00 uur bij Be My Guest.

p zaterdag 7 juni vindt in Wijk aan 
Zee weer het Sea-Side festival plaats. 
Zoals ruim 20 jaar geleden het 

Festival altijd op Pinksterzaterdag plaats-
vond, is dit nog steeds een vast gegeven.

Ooit begonnen bij paviljoen Hoopers, 
daarna Beachclub Oost 3. De bedoeling 
was om een soort Nomaden-festival te 
creëren, dus elk jaar op een andere locatie, 
maar de eerste vijf jaar waren gewoon bij 
Hoopers. Toch kwam de wens van Pim 
Geurts later gedeeltelijk uit. De Instuif, 
Noordzee (IJmuiden), Warners, bijna alle 
gelegenheden minimaal twee keer. 
Nu Camping Vondeloord in Wijk aan Zee. 
Dit jaar voor de vierde keer. 
Het festival is laagdrempelig, kindvriende-
lijk en vooral gezellig. De laatste jaren is het 
reünie gehalte enorm en komen mensen uit 
het hele land naar dit kleine intieme festival.

Samen met Ton van Esveld, de beheerder 
van Vondeloord, wordt het steeds leuker en 
completer. Voor de inwendige mens wordt 
weer een foodtruck geregeld en dorstige 
keeltjes kunnen goed vochtig gehouden 
worden. Vondeloord is makkelijk te vinden 
en goed per fiets bereikbaar, wat wel aange-
raden wordt. Het veld gaat open om 13.00 
uur en het eerste optreden staat gepland om 
14.00 uur. De entree is gehouden op € 5,00.
Kaarten zijn verkrijgbaar aan de kassa en 
via tel: 06-5111 7811 Ton van Esveld. 

De line-up is als volgt: 
14:00 uur Annemarieke en Lut

15:00 uur WaZCo
16:00 uur The Ravels
17:00 uur Baldados
18:00 uur She Rocks

19:00 uur BLITZ
20:00 uur De Neven van Ed.

O
Sea-Side Festival zaterdag 7 juni 2025

Agenda Live Muziek 
bij Beachclub Oost 3

15/6 Lut en Annemarieke 16:00–19:00 
De prachtige heldere stem van Anne-
marieke die de diepe mooie stem van 
Lut aanvult en andersom gaan een ieder 
doen genieten.

22/6 Undercover 16:00–19:00
Vier bekende muzikanten: Arina de 
Haan (vocals), Ronald Schram (gitaar), 
Hans Schoone (bas) en Ad de Haan 
(vocals & percussie) spelen in deze 
nieuwe formatie. Ze spelen akoestisch 
melodische covers. Heerlijke luister- en 
dansmuziek met een eigen twist.

29/6 Kim & Co 16:00–19:00
Classics, nieuwe top 40, dansbaar en 
sing along. Amy Winehouse, André 
Hazes, Caro Emerald en ABBA staan 
o.a. als covers op de playlist.

en spetterend zomerevenement 
staat dit jaar weer op de agenda: 
de Zeepkistenrace van Wijk aan 

Zee! Een geliefde traditie waar snelheid, 
creativiteit en gezelligheid samenkomen 
in het charmante dorp aan zee. 

Dit jaar belooft de editie van 2025 nóg 
spectaculairder te worden! Durf jij de 
strijd aan? Vanaf 19.00 uur, storten 
deelnemers zich met hun zelfgebouwde 
zeepkisten van het duin af. De start is
bij de iconische strandopgang bij hotel
Sonnevanck en voert door De Zwaan-
straat, een parcours dat garant staat 
voor spannende momenten en een 
hoop pret. Deelname blijft geheel gratis 
en wie als snelheidsduivel de eerste 
plaats verovert, mag niet alleen de 

eeuwige roem mee naar huis nemen 
maar ook een mooie prijs van € 150,00.
Dat komt goed van pas zo vlak voor 
de vakantie, toch? Voor toeschouwers 
is het minstens zo leuk: bewonder 
de bijzondere creaties en moedig je 
favorieten aan. Na de race blijft de 
gezelligheid bruisen op en rondom het 
parcours. Geniet van een onvergetelijke 
avond vol snelheid, humor en dorpse 
warmte. Zeep je mee? Zorg dat je erbij 
bent, als deelnemer of supporter, en 
maak deel uit van een traditie die barst 
van plezier en community spirit. 

De inschrijving is inmiddels geopend. 
Ga naar de website en meld je aan: 

www.wijkaanzeep.nl
Foto: Paul Blijleven.
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